
Djurs Golf Klubs Generalforsamling  

i Kolind Plus 9. februar 2023 kl 19.00 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

2. Valg af referent 

3. Beretning om klubbens virksomhed 2022 v. Formanden 

4. Fremlæggelse af revideret regnskab for 2022 

5. Fremlæggelse af budget for 2023 og fastsættelse at kontingent. 

6. Valg til bestyrelsen. Tre bestyrelsesmedlemmer og 2 suppleanter 

7. Valg af revisor og revisor suppleant. 

8. Eventuelt 

 

Georg bød velkommen til de 20 ankomne deltagere. 

 

1. Valg af dirigent: 

Adrian Swiatecki 

 

2. Valg af referent: 

Helle Breinholt 

 

3. Beretningen: 

ved Georg Olesen 

Georg takkede alle frivillige, banepersonalet, bestyrelsen, sponsorer og nye medlemmer.  

Tiltag i 2022 

Bygget toilet kun til damer ved hul 5. Adgang til Lübkers Trackman er muligt via Georgs 

træneruddannelse. 

Den nye sti til hul 8 rød/grøn teessted bygget af Bjarne Eriksen, Nimtofte, Agner, Søren H og Georg. 

Gulv i klubhuset malet af Per Caspersen. 

Arbejdsdage - tak til medlemmerne. 

Årets Klubmester 2022 Per Klingaa – Tillykke 

 

4. Fremlæggelse af regnskab: 

Regnskabet blev fremlagt og et par ting blev gennemgået, blandt andet har vi lavet og købt nye 

Scorekort, indkøbt bolde til Pay & play, nye flag til hullerne og udslagsbanen, nye greenfee kuverter 

som dog er sponsoreret af Rønde Sparekasse, mange tak for det.  Med hensyn til sponsor af 

sidstnævnte skal vi finde en ny sponsor til næste år. Så en lille opfordring til at være behjælpelig 

med at finde en sponsor. Vi fik en del nye medlemmer i 2022, men vi har behov for endnu flere. Vi 

er på de sociale medier takket være Per Klingaa. Håber dette og medlemmerne kan være med til at 

vi bliver endnu flere. 



Ingen ændringer til kontingent.  

Regnskabet kan ses på hjemmesiden. 

 

5. Fremlæggelse af Budget: 

Budgettet blev fremlagt, kan ses på hjemmesiden. 

 

6. Valg af bestyrelse: 

På valg var Ester Simonsen, Per Caspersen og Erik Andersen, 

yderligere ønskede Peder Pedersen og Flemming ”Pingu” Trampedack at opstille til bestyrelsen 

Valgt blev Peder, Ester og Erik.  

Flemming trak sig helt herefter. 

Per Caspersen blev valgt 1. suppleant og Per Klingaa modtog valg som 2. suppleant. 

 

7. Valg af revisor: 

Torsten Iversen valgt som revisor og Anette Rudolph valgt som revisor suppleant 

 

8. Eventuelt: 

Flemming Trampedack tilbød sin hjælp med at få Dametoilettet på hul 5 færdig gjort og klar til 

sæsonstart.  

 

Der blev forespurgt på bekæmpelse af gåsebiller, hvortil Laurits svarede at det plejer at være først i 

juni. Der blev lagt op til at vi alle kan være behjælpelige med at give tilsagn til bestyrelsen når man 

opdager gåsebillerne, således at vi kan få dem bekæmpet. Der er blevet kortlagt af Per Caspersen 

hvor på banen, der har været angreb, således at det skulle lette bekæmpelsen af disse små 

forbrydere. 

 

Vi vil gerne undgå at driving range boldene kommer på afveje. Det være sig både over i den 

tilstødende private have og gårdsplads, som ikke hører til golfbanen, på putter banen og øve 

indspil`s banen, på hul 1 og i den bagved liggende skov. Det er FORBUDT at skyde boldene over 

nettet der er rundt om Driving Range. Sker der skade på mennesker, dyr, huse og biler er det den 

enkelte spiller der forvolder skaden der står til regnskab og ansvar for denne skade. 

Vi vil lave større skiltning og beder alle medlemmer om at håndhæve dette over for alle der spiller 

golf på vores bane. 

 

Ønsker om de tre flagstænger, der tidligere har stået nede ved Hul 1 genetableres. Laurits 

kontakter rette instanser for godkendelse af dette før disse evt. opsættes. 

 

Et stort ønske om at genoprette de sociale arrangementer der tidligere kendetegnede Djurs Golf 

Klub. Der blev diskuteret mandagsgolf, onsdagsgolf og udflugter til andre golfbane. Bestyrelsen 

arbejder videre med disse ideer. 

  

Tak for et godt fremmøde  


